
Bijdrage inspraakmogelijkheid inzake komst van een AZC naar Heerenveen 

 

Beste mensen, beste mede-bewoners, beste gemeenteraads leden, 

 

Als betrokken burger moet mij iets van het hart over een nieuw 
asielzoekerscentrum. Daarvoor vraag ik een paar minuten uw aandacht.  
 

Medemenselijkheid: Maak ruimte vrij in uw hart en hoofd  

Tahiri, Sarahoui, Mason, Ali Sepat en Masite Hanedan-Ersoy  
Dat zijn zomaar wat namen van personen die naar heerenveen zijn gekomen. 

Mensen die bij nader inzien het sport en culturele leven hebben verrijkt en hun bestaan hier 
hebben opgebouwd. 

 

Probeer eens over de grensen heen te zien.  

In het verleden was het creëren van een Opvangscentrum ook positief. In herinnering 
roepend  

Lees ik in de historie dat er ruimte was bij het Abe-lenstra stadion voor een locatie voor 600 
opvangplaatsen. Bij het afscheid nemen zie ik nog de tranen bij de afscheid nemende 
mensen toen het AZC centrum (in 2002) werd gesloten 

Heerenveeners bouwde met deze mensen een band op en men ging met deze mensen een 
relatie aan. 

Dagelijkszien we beelden vanuit het AZC in Ter apel. En komen er beelden vanuit Budel.   

Ik zou zeggen, laat de gemeenten Westerwolde en Budel er niet aleen voor opdraaien. 

 

Net als toen en net als in het geval van Oekraïne gaat het om 
medemensen die op de vlucht zijn en die in Nederland een bestaan 
willen opbouwen.  

Wij als Heerenveense gemeenschap kunnen het, Vast en zeker wéér 
met steun van vele medeburgers.  

Beste leden van de gemeenteraad stelt u humaan op: hartelijk en 
royaal. De Heerenveense gemeenschap zal zich van zijn beste kant 
laten zien. Net als toen.  

Dank voor uw aandacht. 
 



 

Heerenveen, 17 jan.2024 

Van nico smits  (een betrokken burger) 


	 
	Tahiri, Sarahoui, Mason, Ali Sepat en Masite Hanedan-Ersoy


